
 
 
Referat 

 
Generalforsamling 22. marts 2018 
Wasteland, Kolding 
 
 
 
1. Valg af dirigent 
Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 
2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 
I alt 10 stemmeberettigede 
 
3. Formandens beretning v/Jens Peter List Larsen 
Jens Peter List Larsen fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 
 
4. Godkendelse af regnskab 2017 v/Jens Peter List Larsen 
Regnskabet for 2017 - godkendt 
(Regnskabet er vedlagt) 
 
5. Fastsættelse af kontingent for 2019 v/Jens Peter List Larsen 
Bestyrelsen foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 
 
6. Godkendelse af budgetforslag 2018 v/Jens Peter List Larsen 
Budgetforslag for 2018 godkendt  
(budgetforslag er vedlagt) 
 
7. Valg 
Flg. er på valg 
  
 Hans Rasmussen 
 Lene Aaby 
 Johnny Sørensen (supplant) 
   
Flg. blev valgt 
 Hans Rasmussen 
 Lene Aaby  
 Rasmus Vestergård (supplant) 
 Keld Winther (supplant) 
 
8. 
 8.1 Placering af regionskonferencer 2018/19 
  
 5-7/9 Bornholm 
 Maj Nyborg 
 25/10 Esbjerg 
 7/2 19 Kolding   



 
 8.2 Placering af generalforsamling 2019 
 
  21/3 2019 
 
9. Forslag til konferencer 
 
Der modtages stadig forslag, hvis andre medlemmer har ideer. 
 
10. Kerneværdier for GS93 
 
Hjemmeopgave for medlemmerne at kigge på §2, om foreningens formål skal revurderes. 
 
11. Evntuelt 
 
Johnny Sørensen, Renofyn har meldt sig ud af foreningen efter bestyrelsens debat om private 
virksomheder ikke bør være en del af foreningen. 
Vi takker Johnny for hans store arbejde for foreningen igennem mange år. 
 
Der blev vendt at hjemmesiden bør benyttes noget mere.  
 
Shell, hold et indlæg omkring GTL fuel 
Slides er vedhæftet. 
 
 
Nyt fra medlemmerne: 
 
 
Ringkøbing/Skjern: 
  Ny genbrugsplads i Tarm med modulo-beton. 
  Har renoveret Videbæk genbrugsplads 
  Er i gang med at renovere genbrugsplads i Hvide Sande 
  Ny genbrugsplads i Lem 
  Skjern genbrugsplads skal renoveres   
 
Middelfart: Der sker ikke så meget i øjeblikket på genbrugsplads området. 
  Ramt af en del fravær. 
  Kørt et kursusforløb omkring omgangstone, der låner vi personale ved Nordfyn 
  HUMI har stået for kursusforløbet – er baseret på NLP 
  Laver nedgravede løsninger i indre by, er kostbart pga ledningsomlægning. 
  Kigger på indkøb af nye lastbiler, kigger både på gas og el.  
  Vi skal i gang med forsøgsområde på 200 husstande med reno/bio samt glas/metal i2 

delte beholdere. 
 
RenoFyn: Informerede om Danwee’s konkurs. De har efterladt en masse affald for ca. 80 mio. 

kr. Nu er der et slagsmål omkring oprydning. 
 
FFV: Der er stille i øjeblik. Der skal kigges på Ringe og Årslev genbrugspladser. De er for 

små. 
  Evaluering af åbningstider på genbrugspladserne. 
  Afventer Syfre og de nye politikkere. 
 



BOFA: Har planer om renovering af genbrugspladserne. Det afventer politisk beslutning. 
  Kigger på delvis ubemandet plads i Rønne. 
  De ubemandede bliver brugt meget. Der er udfordringer omkring ubemandede pladser 

mht. sortering. 
  I gang med at forberede folkemøde. 
 
Kolding: Skal i gang med at indsamle organisk affald. Vil ske i mindre bidder. 
  Kolding oplever de fleste tilmeldte borgere kan sortere deres affald uden for 

åbningstiderne. Der er tilgang 24/7-pladserne med bemanding i dagtimerne. Det kan 
ikke spares på mandskabet. 

  Der skal sorteres mere inden man kører affaldet videre. 
  Der er kommet en formand til hver plads – gør det mere organisk for medarbejderne. 
  14000 tilmeldte på 24/7 uden for bemanding har haft 66000 besøgende. 
  Har erstattet deponicont med vippecont., som har reduceret mængden til en 1/4. 
  Arbejder på at få medarbejderne til at komme med gode løsninger, som giver ejerskab 

Ny genbrugsplads på bronzeplads skal være klar om et år. Nærværet at formænd på 
pladserne gør at de bliver mere selvkørende. 

   
Vejle: Renonorden kører stadig med udfordringer omkring indsamling. 
  Har kørt et projekt med ”jobbesøg”, hvor man kan være sammen med en kollega fra 

andet sted i organisationen i en formiddag. 
  Kører uddannelse, kørerkort, vedligehold  og nærved hændelser mm i ét system– 

køres i SOS-web. 
  Der køres projekt med Jelling Festival omkring reducering af deres brandbare 

mængder. 
 
Odense: Ny indsamlingsordning i 2019 – mangler politisk beslutning. 
  Arbejder på etablering af genbrugsbutik 
  Ny genbrugsplads i Odense SV. 
  Lider under Danwee’s konkurs. 
  Kører med nummerpladegenkendelse for erhverv – papegøjeplader kommer med som 

obligatorisk inden længe. 
  Har 30 års jubilæum på genbrugspladserne, som fejres i maj måned. 
 
Nordfyn: Kører kampagne på brændbart – mere skal sorteres fra. Skal køre i 3 måneder. 
  Startede i september med glas/metal i 2delt spand. Det kører rigtig godt. God kvalitet. 
  Mængder på dagrenovation ser ud til at være faldende. 
  2 ton glas og 7-800 kg metal om dagen – med hver 8. uge indsamling 
 
Horsens: Har investeret bil nr. 3 til tømning af nedgravede. Ordningen med afhentning af asbest 

ved borgerne kører fint. Skal være indpakket – der er ca. 6-8 tilmeldte pr. uge. Max 6-
8 paller (ca. 6 tons) Mængderne er reduceres med 50%. 

  Der skal nytænkes indretning af genbrugspladserne samt jobbeskrivelse af 
medarbejderne. 

  Indsamling af organisk affald er blevet reduceret i udgifter på indsamling. Der er ca. 
360 tons om måneden. Fin kvalitet. 

  Test på en større pose til organisk affald. 
  Har problemer med at låg-i-låg løsningen. De går i stykker. 
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